
691426

To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 12/22/2021 2:34:26 PM

Subject: RE: annotatie overleg RIVM
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Zie onderstaand antwoorden op je vragen

- Actiepunten 1s alleen de motie nog relevant.

Klopt, de rest loopt. Ik weet niet wat nu de status is van de motie. De rest staat er min ofmeer ter info op. Daar

ben je al op aangehaakt.
- 2 lijkt me niet nodig

2 vormt eigelijk de kapstok waar agendapunt 3-5 aan opgehangen is. Dus als zij door het document lopen tikken

we daarmee vanzelf punt 3-5 af, conform agenda. Ik heb met hen afgesproken dat dit op hoofdlijnen gebeunrt.
- wat zijn bij punt 3 de onderwerpen die écht besproken moeten worden? Vorige keer hadden we het over projecten van
20k. Dat zouden we niet meer doen.

- Hoofdpunt op dit agendapunt is dat jij formeel akkoord moet geven op die meuw opgestarte studies. Dat kan ook

met de notie “ik heb alles gezien en alles 1s akkoord”, maar dat moet dus wel even duidelijk zijn.
- Wat ons betreft zijn alle genoemde projecten akkoord. Fimancieel 1s het als het goed is allemaal geregeld binmen

offerte 2022, maar dit kan je even navragen. Onderstaande 2 staan niet helemaal duidelijk in de annotatie, maar

zijn wat ons betreft dus wel akkoord.

- VECTOR: Kosten 210.000 euro, 1s opgenomen in offerte 2022. Komen op terug n.a.v. vorig

overleg. Dachten dat dit goedkoper kon maar kan niet. Wat ons betreft akkoord

- Literatuurstudie Luchtremigers: 65.000 euro. Is wat ons betreft akkoord

- 4 gaan we alleen procesmatig bespreken?
Ja is puur de notie dat dit opgevangen moet worden op termijn. We gaan hier bij voorjaarsnota geld voor claimen. RIVM

maakt hier een totaal overzicht voor. Die notie zou dus genoeg moeten zijn voor dit punt. Dit hangt natuurlijk samen met

vervolg PDC, zoals vanochtend in standup besproken.

Vriendelijke groet,
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Hi,

Ik heb em.

Ik vind het wel erg gedetailleerd. Vooral omdat jij al heel veel hebt afgevangen.
- Actiepunten 1s alleen de motie nog relevant.

- 2 lijkt me niet nodig
- wat zijn bij punt 3 de onderwerpen die écht besproken moeten worden? Vorige keer hadden we het over projecten van
20k. Dat zouden we niet meer doen.

- 4 gaan we alleen procesmatig bespreken?

Zit RIVM er ook zo in?
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Ja, deze is je afgelopen vrijdag gemaild en toen ook geprint meegegeven. Voor de volledigheid heb ik hem ook nog in de bijlage
toegevoegd.
Ik heb dit ook het mt rond gestuurd (kon niet geagendeerd worden in mt afgelopen weken i.v.m. hectiek). Vanuit het mt geen

input meer gekregen.

Als je nog iets van mij nodig hebt hoor ik het graag.

Vriendelijke groet,
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EN
Morgen is er een overleg met RIVM. Is er een annotatie?
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